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Sēde sasaukta 2023.gada 13.decembrī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 13.decembrī plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts 

Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti 

Marija Abramčika, Zaiga Kārkliņa, Gita Skribāne un Māris Vitrups,  Juridiskās nodaļas 

vadītāja Evita Grigorjeva, juriste Agnese Strazdiņa, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, 

izglītības speciāliste Sandra Petrokaite, Sporta un veselības nodaļas vadītāja Līga Rimševica, 

Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, datorsistēmu un datortīklu administratore 

Krista Sondore, sabiedrisko attiecību speciālisti Laura Almane un Artūrs Dulbe, deputāts 

Guntis Kalniņš 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi". 

2. Par Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāva apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā. 

4. Par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā. 

5. Informācija par Bauskas novada pašvaldības budžeta projektu 2024.gadam. 
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Komitejas priekšsēdētājs R.Ābelnieks informē par papildus jautājuma iekļaušanu darba kārtībā. 

Iebildumu nav, visi nobalso ar roku par tā iekļaušanu darba kārtībā. 

 

Papildu darba kārtība: 

6

. 

6.  Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisiju. 

  

 
1.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi" 

(A.Spriņķe, R.Ābelnieks, I.Nagņibeda, M.Cimermanis, E.Grigorjeva, J.Dūmiņš, 

R.Melgailis, J.Krievs) 

Ziņo: A.Spriņķe. 

 Noteikumos sagatavoti grozījumi un vairāki precizējumi, kas saistās ar darba tiesisko 

attiecību līgumu formu, jo nebija atrunātas precīzas darba likmes, ja darba tiesiskās 

attiecības nodibina uz darba līguma pamata; mainīts noteikumu 19.pielikums – iekļauta 

tabula ar amatiermākslas kolektīvu speciālistu un vadītāju darba slodzēm, kas jau ir 

ievērtētas budžetā. Pavasarī diskutēja, ka pamatā pāriet uz darba līgumu formu, šis virziens 

arī tiek uzturēts, uz kuru norāda Latvijas Nacionālā Kultūras centra izstrādātās vadlīnijas 

māksliniecisko kolektīvu vadītāju darba samaksas noteikšanai, kurā ieskicēta darba līguma 

forma kā labākā, norādot, ka pastāvot kādiem objektīviem apstākļiem, pieļaujamas citas 

līguma formas (uzņēmuma vai pakalpojumu līgumi). Noteikumos saglabāta iespēja noteikt 

citas līguma formas. Izmaiņas skar arī normatīva pēdējo sadaļu par spēka terminējumu – 

šobrīd pieņemts beztermiņa. Veiktas izmaiņas noteikumu 3.nodaļā par amatiermākslas 

kolektīvu izveidi – noteikts pastiprinājums tam, lai tiktu izvērtēts, vai veido jaunus 

kolektīvus vai strādā ar esošajiem – to vispirms izvērtē pakļautās iestādes vadītājs, pēc tam 

vērtējums tiek iesniegts Kultūras nodaļai pārskatīšanai.  

 R.Ābelnieks norāda, ka šis jautājums ir ilgi diskutēts, līdz šim nav izdevies starp 

bijušajiem novadiem ieviest līdzīgu sistēmu, ar šiem grozījumiem dodamies pareizajā 

virzienā; I.Nagņibeda elektroniski iesniegusi priekšlikumu “Noslēguma jautājumā 

nepieciešams precizējums - Noteikumi stājas spēkā no 2024.gada (nevis 2023.gada)” – visi 

piekrīt, ka precizējams. 

 I.Nagņibeda jautā par nosacījumiem darba līgumiem un uzņēmuma līgumiem, vai būs 

vienoti noteikumi. A.Spriņķe atbild, ja persona tiek nodarbināta tajā pašā iestādē atbilstoši 

darba stundām, nepieciešama uzņēmuma līguma forma, lai īstenotu programmu.  

 M.Cimermanis izsakās par uzņēmuma un darba līgumu formām vienai un tai pašai 

personai, vai darba līgumā nevar paredzēt papildus pienākumus. E.Grigorjeva paskaidro, ka 

personai nedrīkst likt strādāt ilgāk par 8 darba stundām, ko paredz darba līgums; ir 

darbinieki kultūras jomā, kas vakaros pasniedz nodarbības – par šīm nodarbībām personai ir 

uzņēmuma līgums; ir arī darbinieki, kas nevēlas darba līgumu, bet vēlas uzņēmuma līgumu; 

nodarbību vadītāju nav daudz, esam pretimnākoši, lai saglabātu šādas nodarbības; darba 

līgumam piemaksu visam gadam nedrīkst noteikt, kā izvērtēs piemaksas apjomu, tāpēc ir 

uzņēmuma līguma forma. M.Cimermanis turpina, ka tas tāpat radīs lielas atšķirības. 

R.Ābelnieks piekrīt, ka pilnīgi tas netiks izlīdzināts, situācijas ir dažādas, šis ir viens no 

risinājumiem, lai kolektīvu un vadītāju nezaudētu.  

 M.Cimermanis turpina, vai kolektīvam ir iespēja nopelnīt ar saviem priekšnesumiem, 

pamatojoties uz uzņēmuma līguma formu. A.Spriņķe atbild, ka šādu gadījumu nav. 
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M.Cimermanis ierosina kolektīviem pašiem pelnīt naudu, piemēram, kolektīva tērpu 

iegādei. J.Dūmiņš norāda, ka amatiermākslas kolektīvu funkcija vairāk ir brīvā laika 

pavadīšanas veids, ar to pelnīt nebūtu pareizi; bija saruna par profesionālu kolektīvu 

dibināšanu nākotnē, kurš varētu veikt koncertdarbības; ierosina bērnu un jauniešu 

kolektīvus izdalīt atsevišķi, kā arī senioru kolektīviem noteikt 0,33 slodzi (tagad 0,25 

slodze), jo realitātē slodze ir lielāka.  

 R.Melgailis ierosina paredzēt iespēju senioru kolektīviem noteikt slodzi pēc 

izvērtējuma. A.Spriņķe rezumē, tad noteikumos ietvert slodzi līdz 0,33, to izvērtējot.  

 J.Krievs norāda, ka noteikumos ir vairākas izmaiņas, ne tikai tās, uz kurām ziņotāja 

norādīja; 3.13.punktā ieturēt vienādu līmeni saistībā ar vadītājiem – pārvaldes vai kultūras 

nama vadītājs. A.Spriņķe norāda, ka tas ir sakārtots pēc šī brīža struktūras novadā, jo 

amatierkolektīvi darbojas kultūras centru vai apvienību pārvalžu pakļautībā. R.Ābelnieks 

papildina, ka sīkāk diferencējot, tas sadrumstalotu sistēmu, padarot vēl sarežģītāku. J.Krievs 

iesaka par to padomāt un turpina pa amatierkolektīvu darbības mērķiem; 7.punktā svītrojot 

domes lēmuma nepieciešamību par kolektīva darbībai nepieciešamā finansējuma 

piešķiršanu, tas sanāk iestādes vadītāja vienpusīgs lēmums. A.Spriņķe paskaidro, ka 

pamatojoties uz kolektīvu izvērtējumu, budžetā tiek plānots amatierkolektīvu apmaksas 

apjoms, jauns kolektīvs var izveidoties jebkurā brīdī, ja iestādes vadītājs, kura pakļautībā ir 

kolektīvi, saskata sava iekšējā budžeta ietvaros šādu iespējamību, to saskaņojot ar Kultūras 

nodaļas vadītāju, kuras pārraudzībā ir amatierkolektīvu darbības jautājumi. J.Krievs turpina 

par 9.punkta svītrošanu. A.Spriņķe paskaidro, ka šie noteikumi jau ir par iestādes vadītāja 

atbildību situācijas izvērtējumā, lai neatkārtotos, tas svītrojams. J.Krievs norāda, tad tiek 

svītrota arī atruna, ka kolektīviem piešķir bezmaksas telpas nodarbībām. A.Spriņķe atbild, 

ka šis ir atrunāts amatierkolektīvu darbības nodrošināšanas sadaļā. R.Ābelnieks piekrīt, ka 

noteikumos ir vietas, kas dublējas. J.Dūmiņš papildina, ka iepriekš bija nosacījums 

kolektīvam nostrādāt gadu, lai saņemtu algu, tāpēc šāds punkts tika iekļauts. I.Nagņibeda 

uzsver šī punkta loģiskumu, ar rīkojumu apstiprinātais kolektīvs finansējumu saņem un šie 

noteikumi jau uz to attiecas. J.Krievs norāda, ka svītrojot šo punktu, nav norādīts, ka 

kolektīvam tiek piešķirtas bezmaksas telpas nodarbībām. R.Ābelnieks nosaka, ka šo var 

kādā punktā minēt. J.Krievs turpina 11.punktā norādīt terminu “amatiermākslas kolektīvs” 

“pašvaldības kolektīva” vietā; 31.punktā “plānojuma projekta” vietā norādīt “plāns”, 

13.5.punkts un 13.3.punkts ir savstarpēji neatbilstoši. A.Spriņķe izskaidro, ka mēdz būt 

dažādas situācijas, tāpēc punkti ir korekti. J.Krievs turpina par 14.3.1 punktu par kritēriju 

ievērošanas kontroli – runa ir par finansējuma piešķiršanu atbilstoši kritērijiem; izsaka 

šaubas par noteikumu grozījumiem, izklāsta pieredzi ar kolektīviem.  

 A.Spriņķe rezumē komitejas ieteikumus – tabulā senioru kolektīviem līdz 0,33 slodze, 

termiņa precizēšana, tehniski precizējumi 11.punktā. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt noteikumu stāšanās spēkā termiņu, slodzi senioru 

kolektīviem, 11., 31.punktā jēdziena skaidrojums,  
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virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 

24.novembra noteikumos Nr.12 "Bauskas novada pašvaldības 

amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi"" ar labojumiem. 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāva apstiprināšanu. 

(L.Briģe, R.Ābelnieks,M.Cimermanis) 

Ziņo: L.Briģe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās 

komisijas sastāva apstiprināšanu. Nolikums paredz, ka komisija darbojas 14 locekļu sastāvā 

un to apstiprina dome; nolikums paredz, kādas personas komisijā iekļaujamas. Tika 

apzinātas organizācijas, kas veic darbu ar jauniešiem, kuras deleģēja savas organizācijas 

pārstāvjus. Visas komisijas sastāvā norādītās personas ir apstiprinājušas savu dalību.  

 R.Ābelnieks izsakās par jaunu organizāciju izveidošanos, kas ir ļoti iepriecinoši. 

 M.Cimermanis jautā, vai šeit ir kāds pārstāvis no izglītības iestāžu pašpārvaldēm. 

L.Briģe atbild, ka ar priekšsēdētāja rīkojumu tika izveidots Bauskas novada jauniešu domes 

sastāvs, kura sastāvā ir skolu pašpārvalžu virzītie kandidāti, kuri darbam šajā komisijā 

izvirzīja K.Kondori. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas 

sastāva apstiprināšanu". 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā. 

(B.Šumina, I.Nagņibeda, J.Krievs, R.Melgailis, J.Kalniņš) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavotti grozījumi Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā. Grozījumi veikti, jo tika veikti grozījumi MK noteikumos. Tika precizēta 

nolikuma redakcija un vispārīgi uzlabojumi – izklāsta veiktos precizējumus par komisijas 

veidlapu, punktu izteikšanu jaunā redakcijā par komisijas pilnvarām, par bērnu klātbūtni 

izvērtēšanas procesā, par arhīva dokumentu uzglabāšanu un izmaiņām 1.pielikumā saistībā 

ar izglītojamo personas kodiem un vecuma grupām izglītības iestādēs. 
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 I.Nagņibeda jautā, kāpēc svītroti 28.3.1. un 28.3.2.punkti par redzes un dzirdes 

traucējumu atzinumiem. B.Šumina atbild, ka svītroti saistībā ar MK noteikumu izmaiņām, 

šīs programmas turpmāk izskatīs tikai Valsts pedagoģiski medicīniskā komisija. 

 J.Krievs izsakās par 15.punktu, kurā noteikts, ka trīs deputāti var ierosināt komisijas 

priekšsēdētāja atbrīvošanu no amata, īsti nav skaidrs; kuras komitejas pārraudzībā darbojas 

komisija, precizēt nolikumu. R.Ābelnieks norāda precizēt 15. un 15.4.punktu.  

 I.Nagņibeda norāda, ka šīs komisijas pārraudzību nodrošina Izglītības, kultūras un 

sporta komiteja.  

 R.Melgailis jautā par 42.punktu par komisijas sēdes kārtības ievērošanu, pašsaprotami, 

ka tas jānodrošina komisijas priekšsēdētājam. B.Šumina paskaidro, ka par šo punktu bija 

diskusijas, tas tika saglabāts, jo reālā darbā komisija saskaras ar nokaitētām situācijām 

saistībā ar dažādu vecāku komunikācijas stilu. R.Melgailis jautā, vai arī komitejās ir 

iekļauts šāds punkts. R.Ābelnieks norāda, ka pašvaldības nolikumā ir minēts līdzīgi.  

 J.Kalniņš norāda, ka šai komisijai ir specifisks darbs, tādam punktam ir jābūt. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 15., 15.4.punktu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada domes pedagoģiski 

medicīniskās komisijas nolikumā" ar labojumiem. 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā. 

(B.Šumina) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski 

medicīniskās komisijas sastāvā. Tas paredz ar šī gada 29.decembri atbrīvot B.Šuminu no 

komisijas priekšsēdētājas amata pienākumu pildīšanas saistībā ar iesniegumā minēto 

lūgumu un ievēlēt komisijas priekšsēdētājas amatā Izglītības nodaļas speciālisti S.Petrokaiti 

ar 2024.gada 2.janvāri. Speciālistei ir liela pieredze pedagoģiski medicīniskās komisijas 

darbā un bērniem ar speciālajām vajadzībām.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās 

komisijas sastāvā". 

 

 

5.p. 

Informācija par Bauskas novada pašvaldības budžeta projektu 2024.gadam. 

(I.Spurķe, M.Cimermanis) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Prezentācijas veidā informē par Bauskas novada pašvaldības budžeta projektu 

2024.gadam. Sistēmā pievienots budžeta kopsavilkums par iestādēm un valdības funkcijām, 

prezentācijā detalizētāks ieskats pamatbudžeta projekta skaitļos. Apkopojot visus budžeta 

pieprasījumus un apzinot ieņēmumu daļu nākamajam gadam, kopējie pamatbudžeta 

ieņēmumi ir 65,7 milj. EUR, aizņēmumu saņemšana paredzēta 4 milj. EUR apmērā, 

provizoriskais atlikums gada sākumā 9,4 milj. EUR, t.sk. vispārējo ieņēmumu atlikums 8,9 

milj. EUR. Kopējie resursi izdevumu segšanai 79,1 milj. EUR, pamatbudžeta izdevumi 

plānoti 74,6 milj. EUR, t.sk. pamatfunkciju nodrošināšanai 68,1 milj. EUR, attīstības 

programmas izdevumi 5,4 milj. EUR, rezerves fonds 400 000 EUR, līdzfinansējums 

projektu īstenošanai 700 000 EUR, ārkārtas pasākumiem (atbalsts UKR iedzīvotāju 

izmitināšanai) 30 000 EUR. Aizņēmuma atmaksai plānoti 4,2 milj. EUR, kopējās izmaksas 

78,8 milj. EUR. Atlikums gada beigās sastāda 324 099 EUR (dabas resursu nodoklis 

318 361 EUR).  

 Pamatbudžeta ieņēmumu struktūrā lielākais īpatsvars ir iedzīvotāju ienākumu 

nodoklim (IIN) 51,6 % apmērā (nepilni 34 milj. EUR), valsts budžeta transfertiem 34,6 % 

apmērā (22,7 milj. EUR), nekustamā īpašuma nodoklis 6,4 % apmērā (4,2 milj. EUR), no 

nekustamā īpašuma atsavināšanas tiek plānoti 1,7 % (1,1 milj. EUR). 

 Kopējo ieņēmumu struktūrā vispārējo ieņēmumu sadaļa sastāda 58,3 milj. EUR, 

lielākie ieņēmumu avoti ir iedzīvotāju ienākuma nodoklis, kas tiek plānots par 4,4 milj. 

EUR lielāks, dotācija no finanšu izlīdzināšanas fonda plānota par 1,6 milj. EUR mazāka, 

nekustamā īpašuma nodokļa plānā paredz 4,2 milj. EUR.  

 Valsts budžeta transferti ir otrā lielākā ieņēmumu sadaļa – lielākais finansējums ir 

mērķdotācija 15,7 milj. EUR apmērā (izglītībai 11,6 milj. EUR, sociālajiem pasākumiem 2 

milj. EUR, ceļiem un ielām 1,4 milj. EUR (paredzēta 2023.gada apmērā, pēc informācijas 

saņemšanas no valsts ceļiem, summa tiks precizēta), Iecavas veselības centrs 525 276 EUR 

apmērā.  

 Salīdzinājumā ar 2023.gadu pamatbudžeta ieņēmumi bez mērķdotācijas un dotācijas 

izglītībai kopējā summā vērojams 3,8 % samazinājums, palielinājums IIN, nekustamā 

īpašuma nodoklim, azartspēļu nodoklim, pašvaldību nodevās, ieņēmumos no nekustamā 

īpašuma atsavināšanas; samazinājums – iestāžu pašu ieņēmumos, ko ietekmē komunālo 

pakalpojumu nodošana kapitālsabiedrībai, pašvaldības budžeta transfertos, valsts budžeta 

transfertos, citos nenodokļu ieņēmumos, naudas sodos un sankcijās.  

 Mērķdotāciju salīdzinājumā pedagogu atlīdzībai un speciālo skolu uzturēšanai 

vērojams palielinājums 5,9 % apjomā. 

 Pamatbudžeta izdevumu struktūrā atbilstoši funkcionālajām kategorijām lielākais 

īpatsvars ir izglītībai 46,5 % (nepilni 35 milj. EUR), sociālajai aizsardzībai 13,2 % (9,8 milj. 

EUR), teritoriju un mājokļu apsaimniekošanai 10,7 % (8 milj. EUR), atpūtai un kultūrai 8,8 
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% (6,6 milj. EUR), vispārējiem valdības dienestiem 8,7 % (6,5 milj. EUR, ietverot rezerves 

fondu, projektu īstenošanu, parādu izdevumus). Izklāsta izdevumu sadalījumu pa iestādēm 

izglītības jomā, kopējie izdevumi sadalās – atlīdzībai 22,8 milj. EUR, preces un 

pakalpojumi 7 milj. EUR, kapitālie izdevumi 4,2 milj. EUR. Kopējie izdevumi izglītības 

iestāžu pieprasījumos sastāda 29,1 milj. EUR, izklāsta izdevumu jomas. 

 Sociālās aizsardzības izdevumu sadaļā lielākais īpatsvars ir Sociālā dienesta 

izdevumiem 81,8 % apmērā (8 milj. EUR, lielākais 54,1 % sociālā rakstura maksājumiem 

un kompensācijām). 

 Teritoriju un mājokļu apsaimniekošana sastāda 8 milj. EUR, lielākie izdevumi 83,8 % 

paredzēti nekustamā īpašuma apsaimniekošanai un teritorijas labiekārtošanai un uzturēšanai 

(6,7 milj. EUR).  

 Atpūtai un kultūrai izdevumi 6,6 milj. EUR apmērā kultūras iestāžu darbības 

nodrošināšanai un kultūras pasākumiem, bibliotēkām, muzeju darbībai u.c. Lielākie 

izdevumi ir atlīdzībai un precēm un pakalpojumiem.  

 Ekonomiskajai darbībai izdevumi plānoti ceļu un ielu uzturēšanai 2,6 milj. EUR 

apmērā, Bauskas novada administrācijas struktūrvienību darbības nodrošināšanai 1,3 milj. 

EUR u.c. 

 Salīdzinot ar 2023.gadu izdevumos bez mērķdotācijām un dotācijām izglītībai gandrīz 

visās valdības funkcijās vērojams samazinājums, ko izskaidro ar lielo infrastruktūras 

objektu pabeigšanu 2023.gadā, arī komunālo pakalpojumu nodošanu kapitālsabiedrībai; 

izglītībai, ko finansē no mērķdotācijas, pieaugums par 4 %. Atbilstoši ekonomiskajām 

kategorijām lielākā izdevumu daļa ir atlīdzībai, precēm un pakalpojumiem un kapitālajiem 

izdevumiem.  

 Informē par izdevumiem atlīdzībā pa darbinieku grupām – pieaugums mērķdotācijai 

skolu personālam, speciālo skolu personālam, pedagogiem, sociālā dienesta asistentiem; 

bāzes algas pieaugums ietekmējis arī vadības un darbinieku atlīdzības daļas pieaugumu. 

Samazinājums atalgojumam saistībā ar projektu īstenošanu, apkures izdevumu 

kompensācijas sadaļā. Kopējais pieaugums 6,2 % apmērā atlīdzības daļā. 

 Informē par Attīstības programmas izdevumiem 5,5 milj. EUR apmērā, ietver uzsāktos 

projektus, kas pāriet uz 2024.gadu, brīvprātīgās iniciatīvas. 

 2024.gadā paredzēta 4 milj. EUR aizņēmumu saņemšana, atmaksa 4,2 milj. EUR 

apmērā. Saistību apmērs prognozējams gandrīz 15 % apmērā.  

 M.Cimermanis jautā par kopīgo pieaugumu ceļiem 2024.gadā un skolēnu ēdināšanas 

izmaksām no vecāku puses. I.Spurķe atbild, ka mērķdotācija ceļiem plānota 2023.gada 

ietvaros, precizēs par ceļiem un skolēnu ēdināšanu; prezentāciju nosūtīs informācijai. 

 Informāciju pieņem zināšanai. 

  

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisiju. 

(B.Šumina) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības 

programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisiju, kas paredz ar šī gada 

29.decembri atbrīvot G.Jankovski no komisijas locekļa amatu pienākuma pildīšanas un ar 

2024.gada 2.janvāri ievēlēt komisijas sastāvā Jaunatnes nodaļas vadītāju L.Briģi. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  9 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 
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Vilnis Gailums, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu 

izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisiju". 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 13.decembrī plkst.10:22. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Raitis Ābelnieks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


